
 

Protokół Nr 17/25 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury oraz Komisji Budżetu i Rozwoju odbytego 

w dniu 27 lutego 2025 r. w przerwie sesji 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie s. 30  

*   *   *  

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol 

Matuszak, który na wstępie powitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdził, że 

Komisje mogą podejmować prawomocne decyzje, gdyż zachowują quorum.  

 W posiedzeniu Komisji udział wzięli członkowie komisji wg listy obecności, która stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Obecni: 

1. Tomasz Bandyk 

2. Mirosław Drzazga 

3. Jacek Dutkiewicz 

4. Roman Dworzyński 

5. Sławomir Gruchała 

6. Józef Hoffmann 

7. Elżbieta Kostka 

8. Jarosław Łukasiewicz 

9. Artur Maciejowski 

10. Karol Matuszak 

11. Elżbieta Regulska 

12. Mariusz Stolecki 

13. Jan Szczerbań 

14. Waldemar Wojtkowiak 

15. Maciej Zegar 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie złożenia wniosku o 

udzielenie zezwolenia na utworzenie oddziału o profilu mundurowym oraz zobowiązania się do 

ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale o profilu mundurowym. 

Ad. pkt. 1.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie złożenia wniosku o udzielenie zezwolenia na 

utworzenie oddziału o profilu mundurowym oraz zobowiązania się do ponoszenia kosztów kształcenia 

w oddziale o profilu mundurowym. Dziękuję pięknie. W związku z powyższym otwieram posiedzenie 

Komisji Oświaty, Kultury oraz Komisji Budżetu i Rozwoju. Tutaj pan przewodniczący bardzo 

szczegółowo przedstawił, tak właściwie przeczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Czy są 

jeszcze jakieś pytania ze strony państwa, czy do pana przewodniczącego, czy do pana Starosty? Bardzo 

proszę, pan starosta.  

P. M. Stolecki, Starosta - Szanowni państwo, jak dobrze wiecie, my ten profil mamy, policyjno-prawny. 

I tutaj podjęcie tej uchwały umożliwia nam złożenie wniosku do ministerstwa, o objęcie właśnie takim 

w cudzysłowie patronatem. Co to dla nas zmienia? To zmienia przede wszystkim dla uczniów idących 

na ten kierunek to, że po ukończeniu tej klasy policyjnej absolwenci będą zwolnieni z części egzaminów 



 

wstępnych do policji. Czyli tak naprawdę sprawnościowy chyba tylko tam praktycznie zostanie 

multiselect, rozmowa z psychologiem, a pozostałe testy wstępne będą mieli powiedzmy zaliczone w 

ramach ukończenia szkoły średniej. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Dziękuję pięknie , czy są 

jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma, to przegłosujemy. Najpierw Komisja Oświaty, bardzo proszę. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

złożenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddziału o profilu mundurowym oraz 

zobowiązania się do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale o profilu mundurowym. 

Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (7) Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Sławomir Gruchała, Elżbieta Kostka, 

Artur Maciejowski, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK 

GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - I Komisja Budżetu to samo. 

Dziękuję. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

złożenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddziału o profilu mundurowym oraz 

zobowiązania się do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale o profilu mundurowym. 

Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (8) Tomasz Bandyk, Mirosław Drzazga, Roman Dworzyński, Jarosław 

Łukasiewicz, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Waldemar Wojtkowiak, Maciej Zegar PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (1) Józef Hoffmann NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - w związku z powyższym 

zamykam posiedzenie obydwu komisji. Panie przewodniczący, bardzo proszę. Dziękuję bardzo, panie 

przewodniczący. 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Rozwoju 

 

 

Karol Matuszak 

 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Wielińska 


